
 
 

UDVALG:   HB-møde    

DATO:   20. februar 2025   

TID:  17.30 – 19.30 

STED:  Bestyrelsen 

DELTAGERE: Ulrik R., Mikkel, Torben, Ulrik G, Birgitte, Hasan, Henrik og Steen J. 

AFBUD: Kim 

 
 
Dagsorden HB-møde – den 20. februar 2025 
 

1. Orientering formanden v/Ulrik (10 min) 
 

2. Orientering forretningsføreren v/Steen (15 min.) 
 

3. Generalforsamling v/Mikkel (10 min.) 
 

4. Vedtægtsændringer v/MG, TJK og SRJ (25 min) – BILAG 1 
 

5. Indstilling ny Lille Kunst-belægning v/Steen (15 min.) – BILAG 2 
 

6. Nyt fra afdelingerne v/Kim, Birgitte, Henrik og Hasan (30 min.) 
 

7. Evt. v/alle (10 min.) 
 
 

Referat 
 

1. Orientering formanden v/Ulrik (10 min) 
 
UR indledte med at byde velkommen til mødet, og nævnte at det blev sidste hovedbestyrelsesmøde 
i denne omgang for såvel UG og HTH, som begge har valgt at trække sig fra deres poster som hen-
holdsvis sekretær for forretningsudvalget og formand for tennisafdelingen.  
 
TJK gav status på regnskabet for 2024, som ender med et resultat som budgettteret, og afdelingerne 
rammer alle beskedne overskud i forhold til budgetterne. Der er foretaget hensættelser i flere afdelin-
ger og fællesdrift. Regnskabet forventes lukket medio næste uge, hvorfra det vil være klar til godken-
delse af de respektive hovedbestyrelsesmedlemmer. Det blev besluttet at oploade regnskabet på 
vores website, og derpå udsende information herom til klubbens medlemmer fredag den 28. februar.  
 
UR orienterede om at vi nu har en negativ egenkapital for første gang nogensinde. Dette skyldes 
den opskrevne gæld til kommunen, og de renter der løbende påføres denne. Der er dialog med kom-
munen omkring dette forhold.  
 
UR henviste til den positive medlemsudvikling i AB, med vækst i alle fire afdelinger.  
 



 
Der er fortsat dialog med stadsarkitekten i kommunen omkring overdækningen af padelbanerne på 
AB, med henblik på at få fundet den bedst mulige løsning. HTH udtrykte håb om at overdækningen 
kan føres ud i livet inden det bliver vinter igen næste gang, da anlægget lige nu fremstår ubrugeligt 
grundet snefald.  
  
Cricket slagsportscenteret har fået tilsagn om tildeling af midler fra flere fonde samt kommunen. Der 
mangler dog fortsat noget delfinansiering for at få projektet tættere på realisering.   
 
 

2. Orientering forretningsføreren v/Steen (15 min.) 
 
SRJ orienterede om at 
- Der har været holdt succesfuldt første møde i det nye kommunikationsudvalg, hvor tre af fire 

afdelinger er repræsenteret. Der videndeles bl.a. ift. understøttende kommunikationsindsatser 
ift. afdelingernes strategiplaner om medlemsvækst 

- Trods sygdom kører det fint blandt de ansatte 
- Fokus er særligt på indeopgaver og forberedelse frem mod udesæsonen 
- Der er malet overalt i den nye østfløj, samt senioromklædning og vestfløjsgang 
- Der arbejdes fortsat med synliggørelse af logo, værdier mv rundt på anlægget 

 
 

3. Generalforsamling v/Mikkel (10 min.) 
 
Beretningen er under udarbejdelse.  
 
AB er vært for smørrebrød efterfølgende, for de medlemmer der har tilmeldt sig begivenheden via 
Holdsport. Det skal også meddeles ved start af generalforsamlingen.  
 
 

4. Vedtægtsændringer v/MG, TJK og SRJ (25 min) – BILAG 1 
 
Vedtægtsændringsforslagene blev gennemgået og tilrettet og herefter godkendt til indstilling til god-
kendelse på den forestående generalforsamling.  
 
Det blev aftalt at MG motiverer på dagen.  
 
Birgitte foreslog igangsættelse af en proces for drøftelse at hel eller delvis stemmeberettigelse for 
ungdomsmedlemmer, hvilket der var opbakning til.  
 
 

5. Indstilling ny Lille Kunst-belægning v/Steen (15 min.) – BILAG 2 
 
Bilaget blev kort gennemgået. Belægningen på vores lille kunstgræsbane er helt udtjent, og skal skif-
tes snarest det bliver muligt.  
 
TJK redegjorde for de økonomiske overvejelser i henhold til pris og finansieringsmuligheder.   
 
Efter en drøftelse blev det besluttet at projektet skal prioriteres og realiseres så snart der er klarhed 
over belægningstype og samlet pris. Målsætningen er at få udskiftet kunstgræsbelægningen til 



 
sommer. HTH redegjorde for det fortsatte behov for frigivelse af kr. 150.000 til to red+ tennisbaner, 
såfremt kommunen finder den resterende finansiering, hvilket der var forståelse for.  
 
 

6. Nyt fra afdelingerne v/Kim, Birgitte, Henrik og Hasan (30 min.) 
 
De fire afdelingsformænd havde på forhånd rundsendt rigtig fine og informative skriftlig status til ho-
vedbestyrelsen.  
 
Birgitte orienterede om det nu nedlagte holdfællesskab på damesenior med GVH.  
 
 

7. Evt. v/alle (10 min.) 
 
UR orienterede om at Mikkel og Kasper har arbejdet med vores værdier og yderlig synliggørelse og 
forankring heraf i de respektive afdelinger og på holdniveau, samt på trænermøder.  
 
HTH spurgte til græsarealet ved parkeringen, hvilket der har været initieret dialog og møde med 
kommunen om, foreløbigt uden resultat.  
 
AB har traditionelt set været vært for Gladsaxe Kommunes sommerferieaktiviteter. De seneste par 
sæsoner har det dog af og til knebet med at finde frivillige trænere og ledere, hvilket er en forudsæt-
ning for at kunne afvikle sportslige aktiviteter for børn med den fornødne kvalitet.  
 
Der er tre år tilbage i forhold til afviklingen af klubbens gæld.  
 
TJK orienterede om at der er etableret et stærkt kulturudvalg i fodboldafdelingen der skal arbejde 
med kultur og historie i AB generelt set, og med inddragelse fra de øvrige afdelinger samt admini-
strationen.  
 
Der mangler en krudtugletræner eller to – afdelingerne spørger rundt.  

 
 


